

## ANUGERAH PEMBELAJARAN SEPANJANG HAYAT (PSH)

### TUJUAN

Anugerah Pembelajaran Sepanjang Hayat (PSH) dianugerahkan kepada PPPT yang telah menunjukkan kecemerlangan dalam pelaksanaan/pengurusan/sumbangan kepada PSH.

### SYARAT KHUSUS

- a. Terlibat secara aktif dalam PSH sekurang-kurangnya **tiga (3) tahun** terkini; dan
- b. Menyumbang kepada pencapaian penyertaan PSH di peringkat institusi.

### KRITERIA PENILAIAN

- a. Penglibatan dalam PdP/pengurusan PSH (10%);
- b. Jalinan kerjasama bersama institusi/jabatan/agensi/NGO/persatuan dan lain-lain (15%);
- c. Pencapaian penglibatan penyertaan yang tinggi dalam kalangan kumpulan fokus PSH iaitu industri, belia, warga emas, ibu tunggal, B40, Orang Asli, dan orang kurang upaya (OKU) dalam pelaksanaan program PSH (25%);
- d. Penerapan elemen Revolusi Perindustrian Keempat (4IR) atau teknologi digital dalam PSH (10%);
- e. Pelaksanaan PSH menggunakan kaedah PSH Bermodul/Sijil Profesional (10%);
- f. Sumbangan yang memberi impak kepada PSH di peringkat daerah/negeri/kebangsaan/antarabangsa (15%); dan
- g. Inovasi/Penyelidikan/Penerbitan dalam PSH di peringkat institusi/jabatan/kementerian (15%).

### LAMPIRAN

Rubrik Pemarkahan – Lampiran 1g

**LAMPIRAN 1G: RUBRIK PEMARKAHAN ANUGERAH PEMBELAJARAN SEPANJANG HAYAT**

	KRITERIA	ITEM PENILAIAN	Aspek	DOKUMEN BUKTI	1	2	3	4	5	PEMBERAT
1	Penglibatan dalam PdP / Pengurusan PSH	Bilangan program yang dianjurkan (dilantik sebagai penyelaras, urusetia, AJK kursus, dan lain-lain); ATAU	Bil. Program yang diuruskan oleh calon	Surat lantikan / Kertas kerja kursus	5	10	15	20	25 ke atas	10
		Jadual mengajar PSH / Takwim / Rekod@Ringkasan Pelaksanaan PSH;		FRP PSH / Pelaporan kursus / Surat lantikan	1 hingga 9 (jam)	10 hingga 19 (jam)	20 hingga 29 (jam)	30 hingga 39 (jam)	40 ke atas (jam)	
2	Jalinan kerjasama bersama jabatan/ agensi/ NGO/ persatuan/ institusi dan lain-lain;	Bilangan kerjasama		Dokumen / Sijil kerjasama	1 hingga 2	3 hingga 4	5 hingga 6	7 hingga 8	9 ke atas	15
		Kategori kerjasama			AMM	COC	NOU	MOU	MOA	
3	Pencapaian penglibatan penyertaan yang tinggi dalam kalangan kumpulan fokus PSH iaitu industri, belia, warga emas, ibu tunggal, B40, Orang Asli, dan orang kurang upaya (OKU) dalam pelaksanaan program PSH;	Bilangan kumpulan fokus	Program yang penyertaan secara keseluruhannya terdiri daripada salah satu kumpulan fokus	Maklum balas / penilaian / Laporan program / kursus	1	2	3	4 dan 5	6 dan 7	25
		Bilangan penyertaan kumpulan fokus	Penyertaan setahun		15-29	30-44	45-59	60-74	75 ke atas	
		Peringkat pelaksanaan program yang melibatkan kumpulan fokus			Institusi	Jabatan	Kementerian	Kebangsaan	Antarabangsa	
5	Penerapan elemen Revolusi Perindustri Keempat (4IR) / teknologi digital dalam PSH;	Bilangan program	Penerapan elemen 4IR dalam program/kursus	Kertas Kerja / Sijil / Laporan / Surat Lantikan	1-5	6-10	11-15	16-20	21 dan ke atas	10
		Peranan dalam elemen 4IR / teknologi digital dalam PSH	Penglibatan calo		Pengurus	AJK Pengubal Modul	Ketua Penggubal modul	Pembantu Penceramah/ tenaga pengajar	Penceramah/ tenaga Pengajar	
6	Pelaksanaan PSH menggunakan kaedah PSH Bermodul / Sijil Profesional	Bilangan modul/program dalam satu program PSH Bermodul yang sama / Sijil Profesional		Kertas Kerja / Laporan / Struktur Program	1 modul / 1 SP	2 modul / 2 SP	3 modul / 3 SP	4 modul / 4 SP	5 modul dan ke atas / 1 program lengkap PSH Bermodul / 5 SP dan ke atas	10
7	Program PSH yang memberi impak di peringkat daerah / negeri / kebangsaan / antarabangsa; dan	Bilangan program		Kertas Kerja / Sijil / Laporan / Surat Lantikan	1	2	3	4	5 dan ke atas	15
		Peringkat program			Institusi	Jabatan	Kementerian	Kebangsaan	Antarabangsa	
8	Inovasi / Penyelidikan / Penerbitan dalam PSH di peringkat institusi / jabatan / kementerian.	Bilangan inovasi / penyelidikan / penerbitan		Kertas Kerja / Sijil / Laporan / Surat Lantikan / Produk	1	2	3	4	5 dan ke atas	15
		Peringkat inovasi / penyelidikan / penerbitan			Institusi	Jabatan	Kementerian	Kebangsaan	Antarabangsa	
		Peranan dalam inovasi / penyelidikan / penerbitan			Ahli biasa	AJK	Setiausaha / Bendahari	Timb. Pengarah / Timb. Pengurus	Pengarah / Pengurus / Pencetus dan Pelaksana	